
Referat fra regionstyremøte i Misjonssambandet Midt-Norge web 

Dato: 5. desember 2024 kl 1730-2150. Vi startet med julemiddag kl 1730 sammen med regionens Barne- og 
ungdomsråd (BUR). De fire første sakene ble behandlet sammen med BUR.  
 
Sted: Kontorlokalene til Youplus Livsforsikring i Erling Skakkes gt 4, Trondheim  
 

Til stede:  
- Regionstyret: Eli Skei Kvakland, Jan Petter Opedal, Kjersti H. Stavran, Bjørn Olav Sørhus, Sigurd Veie, 

Tove H. Hyldmo 
- Administrasjonen: Sigfred Kiplesund, Håvard Frafjord, Irene Sandberg Sæther 
- BUR (sak 105/24 – 108/24): Kaleb Abraham, Kristian Augland, Grethe Elisabeth Gjøra, Elisabet Elvrum 

Iversen, Johannes Brennsæter. 
 
Forfall:  

- Regionstyret: Martin Heggdal 
- BUR: Ragnhild Brennsæter 

 
Åpning og bønn ved Bjørn Olav Sørhus. 
Presentasjon av den enkelte.  
 
Saksliste:  

Sak 105/24 Samtale om barne- og ungdomsarbeidet i region Midt-Norge – sammen med BUR       

Regionstyret og barne- og ungdomsrådet møtes en gang i året og setter fokus på regionens barne- og 
ungdomsarbeid. Momenter for samtale: 

- Hvordan jobber BUR og regionstyret? 
- Regionens satsing på tenåringsarbeid 
- Status for Midt-Norge-team 
- Orienteringer fra regionadministrasjonen 

o Avbestillingsgebyr for leirer, leirstøtteordning Midt-Norge 

 
Vedtak: Regionstyret takker for arbeidet som gjøres i og gjennom BUR for å nå barn og unge i Midt-Norge 
med evangeliet om Jesus. 

 
Sak 106/24 Revidering av regionens handlingsplan – sammen med BUR                                                                                                                                                 

Misjonssambandet Norge ønsker et felles dokument som angir retning på arbeidet i Norge og har i brev av 
30.5.24 gitt følgende bestilling til regionene: 

 
1. Innspill til nasjonal handlingsplan (maks 2 sider) 

Innspillet ble vedtatt i regionstyremøte 24.10.24 og Innsendt til Hovedkontoret 15.11.24 
2. Revidering av regionens handlingsplaner 
- Spiss satsingen, prioriter bort noe. Lag færre og mer overordnede mål, gjerne med underliggende 

delmål og aktiviteter 
- Ha fokus på gode målformuleringer som beskriver ønsket tilstand og som er mulig å måle 
- Skill mellom overordnet mål, underordnede mål og aktiviteter 

 
Regionstyret vedtok i møtet 24.10.24 følgende framdriftsplan for revidering av handlingsplanen:  

- RS-møte 5.12.24: Utkast til revidert handlingsplan for mål for ung-arbeidet – drøftes med BUR 
- RS-møte 30.1.25: Utkast til revidert handlingsplan for øvrige mål  
- RS-møte 5.3.25: Revidert handlingsplan Midt-Norge mai 2025 – juni 2028 vedtas for fremlegging i 

regionårsmøtet 24.5.24  
 
I dette møtet ble utkast til revidert handlingsplan for ung-arbeidet gjennomgått. 
 



Saksdokument: 
➢ Innspill fra Midt-Norge til nasjonal handlingsplan 
➢ Utkast til handlingsplan Midt-Norge mai 2025-juni 2028 – ung-arbeidet 
➢ Endringer i handlingsplan 2023-2025 

 
Vedtak: Regionstyret utfordrer BUR til å ferdigstille revideringen av mål og tiltak for ung-arbeidet i 
handlingsplanen for mai 2025 – juni 2028.  

 
Sak 107/24 Regionkonferansen 2025 på Rødde Folkehøgskole 24.5.25 – sammen med BUR                                                   

1. Informasjon om status 
- Tema: La lyset skinne 
- Talere: Helge Norheim, Hans Arne Sanna + Ung-arbeider 
- Tilbud til unge  
- Program 

o Fredag: 
▪ 2000 Mulighet for kveldsmat og overnatting 
▪ 2100 Ord for kvelden 

o Lørdag:  
▪ 0930: Registrering og velkomstkaffe 
▪ 1030: Åpningsmøte og møter for unge 
▪ 1130-1330 eller 1200-1400: Forhandlinger og BU-aktiviteter 
▪ 1330 eller 1400: Middag 
▪ 1500-1630 eller 1530-1700: Forhandlinger 
▪ 1700-1830 eller 1730-1830: Møte for hele familien 
▪ 1845: Kveldsmat 
▪ 2000: Prosjektkor fremfører kantaten «Skapelsen» 

 
2. Samtale om hvordan rekruttere yngre til regionkonferansen? 
3. Tanker om sted for regionkonferansen 2026. Mulig treårsrullering? 

1. Trondheimsområdet (Rødde, KVT) – med hjelp fra områdene Søvassli, Gauldal, Trondheim, 
Fosen 

2. Innherred (Inderøy, Stjørdal) – med hjelp fra Innherred område 
3. Namdal/Helgeland (Val, Namsos, evt. Helgeland) – med hjelp fra Namdal område 

 
Saksdokument: 

➢ Oversikt tidligere regionkonferanser – sted, tema, taler 

 
Vedtak:  

a. Regionadministrasjonen undersøker mulighetene for å legge Regionkonferansen 2026 til Stjørdal, 
alternativt til Inderøy. 

b. BUR utfordres til å lage et godt tilbud for barn og unge på regionkonferansen 2025.  
c. De øvrige momentene i samtalen tas med i det videre arbeidet med regionkonferansen 2025. 

 
Sak 108/24 Regionens ansatte – sammen med BUR                                                                                                                         

Regionleder og ungleder orienterte om aktuelle saker: 
- Sykemeldinger, permisjoner 
- Status rekruttering stillinger (pastor Betania, adm.leder Betania, ungleder, vikar ung-arbeider) 

 
Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

 
Sak 109/24 Godkjenning av innkalling og sakliste                                                                                          

 
Vedtak: Innkalling og sakliste godkjennes. 

 



Sak 110/24 Godkjenning av referat                                                                                                                   

I sak 93/24 ble det gjort følgende vedtak: «Det opprettes en midlertidig toårig 30 % stilling som 
administrasjonsleder i Betania misjonsforsamling.» 
Regionadministrasjonen foreslår at følgende setning tilføyes i vedtaket: «Som innstillingsråd for stillingen 
oppnevnes de samme som i innstillingsrådet for pastor i Betania» 
 
Saksdokument: 

➢ Referat regionstyremøte 24.10.24 ordinært og web 
 

Vedtak: Referatene godkjennes med foreslått endret vedtak for sak 93/24. 
 

Sak 111/24 10 % økning av administrasjonsressurs                                                                                   

For å bedre få løst de administrative oppgavene på regionkontoret, foreslår administrasjonen å øke 
ressursen med 10% ved å øke stillingen som administrasjonskonsulent fra 50% til 60%. Ingvild Einarsen som 
er ansatt i den stillingen, har i perioder med underbemanning og sykefravær ved regionkontoret hatt 10 % 
midlertidig stilling i tillegg til 50 % fast. Totalt har hun hatt 10% midlertidig stilling i 3 år og 10 måneder i 
løpet av de siste 6 årene. Det vil derfor være rimelig å øke stillingen på fast basis, og ikke midlertidig.  
 
Vedtak: Stillingen som administrasjonskonsulent på regionkontoret økes fra 50 % til 60 % fast stilling fra 
1.1.2025.  
 

Sak 112/24 Endring av budsjett for 2025, jf sak 100/24                                                                           

Regionstyret gjorde i sitt styremøte 24.10.24 sak 100/24 følgende vedtak: «Budsjettet for 2025 godkjennes 
for oversending til hovedstyret med 11 110 000 i gaveinntekter og 2 800 000 i regionbidrag.»   
Etter styremøtet ble det oppdaget flere større feilberegninger i budsjettet. I tillegg har Økonomiavdelingen 
gitt beskjed om at stillinger som har stått vakant i lenger tid ikke skal være med i budsjettet. 
Administrasjonen har derfor måtte gjøre endringer i det vedtatte budsjettet før oversendelse til 
hovedstyret. Endringene fremgår av saksdokumentet og resulterer i at regionbidraget fortsatt er 2 800 000. 
De største endringene er: 

- 5,2 % lønnsøkning fra 1.1.25 og konsekvenser av nytt lønnssystem lå ikke inne i budsjettet.  
- Ettåring i Midt-Norge-team er tatt ut av budsjettet og foreslås finansiert av regionens innskudd i 

Utbyggingsfondet. 
- Prosjektstilling innen flerkulturelt arbeid opprettes ikke, men foreslås i stedet innlagt i nåværende 

stillingsressurs. 
- Ubesatt stilling som forsamlingsleder i Ytre Namdal et tatt ut  

 
Saksdokument: 

➢ Endringer i budsjett 2025 
➢ Innsendt budsjettforslag 2025  
➢ Oversikt ansatte pr 1.1.2025 

 
Vedtak: Regionstyret godkjenner de framlagte endringene i budsjettet for 2025.  
 

Sak 113/24 Gjennomgang av og bønn for regionens arbeid – med fokus på Innherred                       

Regionen har registrert følgende arbeid i Innherred område: 
- 32 misjonsfellesskap:  

o 2 forsamlinger (Stjørdal, Levanger/Verdal) 
o 1 «familieforening» (Inderøy) 
o 11 misjonsforeninger (Frosta, Skogn, Åsen, Levanger, Beistad, Mosvik, 4B Steinkjer, Stod, 

Selbu, 2 Forradal)  
o 9 voksengrupper/bibelgrupper (1 Inderøy, 1 Stod, 3 LeMis, 4 Stjørdal) 
o 6 barnelag/søndagsskole (Frosta, 2 Inderøy, 1LeMis, 2 Stjørdal) 
o 1 barnekor (Stjørdal) 
o 2 ungdomslag/bibelgrupper UNG (Inderøy, Stjørdal) 

- Ingen NLM-kontakter 



- Institusjoner: Gjenbruken Stjørdal, Gjenbruken Verdal, Laberget leirsted 
- BU-leirer på Laberget: En slalomleir 8-3vgs, to påskeleirer 2-4, 5-7, tre badeleirer 2-4, 5-7, 8-10 og to 

juleverksteder 2-4, 5-7.  
- Voksen-leirer på Laberget: 2 Vi over 60, 1 mannshelg   
- Ansatte som bor i området: Sigfred Kiplesund, Ingvild Einarsen, Åshild Sørhus, Joachim Hodne, Einar 

Svela, Kristine Oklevik, Johannes Selstø – alle i Stjørdal 
 
Saksdokument: 

➢ Oversikt misjonsfellesskap Innherred område – inkl årsrapport 23 
 
Vedtak: Regionstyret takker for gjennomgangen, og vil be for sine tildelte misjonsfellesskap i Innherred 
område fram til neste regionstyremøte. 
 

Sak 114/24 Rekruttering til styrer og råd – jf sak 56/24                                                                               

Regionstyret drøftet i sitt møte 21.5.24 utfordringer med rekruttering til styrer og verv i regionen. 
Regionstyret gjorde følgende vedtak i sak 56/24: «Utfordringen med rekrutteringen deles med misjonsfolket 
på regionårsmøtet og tas opp til en større drøfting i regionstyret i løpet av høsten 2024.» 
 
Regionleder innledet til samtale om rekruttering på regionårsmøtet 8.6.24. Det var ingen som tok ordet til 
innspill rundt saken etter innlegget. 
 
I regionstyremøtet 19.9. ble det satt opp noen tiltak for å øke synliggjøringen av regionstyret: 
- Delta på ulike regionarrangement, f.eks inspirasjonssamlinger.  
- Legge regionstyremøter til forsamlingslokaler slik at en kan møte forsamlingsstyrer i starten av 

regionstyremøtet 
- Presentere regionstyret i Utsyn, med bilde og litt info om hver enkelt 
- Web-artikkel om regionstyret og arbeidet de gjør, og f.eks også et intervju med de som er nye 
- Gruppebilde fra hvert regionstyremøte publiseres på Facebook, med info om aktuelle saker som ble 

behandlet, samt link til regionstyrereferatet  
  
Andre regionale verv: BUR, valgnemnd, tilsynsråd  
Styrer for institusjonene: Søvassli, Rødde, Val, KVT, Preg Risvollan, Preg Åfjord  
 
Tanker om hvorfor folk sier nei til verv: 
- Har ikke tid til å ha verv 
- Brenner ikke for dette saksområdet/vet ikke hva de driver med 
 
Hvordan vekke interesse for vervene? Hvordan kan vi gjøre vervene våre «interessante»? 
- Kunnskap og innsikt skaper interesse – spre info om hva som skjer i våre styrer og råd 
- Se at det er en synlig sammenheng mellom styrevedtak og aktivitet i nærmiljøet 
- Styrer/råd deler både sorger/behov og gleder/resultat i arbeidet 
 
Vedtak: Saken utsettes til neste møte. 
 

Sak 115/24 Nominasjon av kandidater til styret for Rødde Folkehøgskole AS                                         

Fast styremedlem:         Øyvind Ugedal                             2024 – 2026 
Ståle Sugustad                              2024 – 2026 
Randi Johanne Sæther Bakken  2024 – 2026  
Oddrun G. Brønstad                    2023 – 2025 
Bertil Halsen                                 2023 – 2025  

Varamedlem:                  Anders Hoås (1. vara)                  2024 – 2025  
Lisa Obrestad (2. vara)                2024 – 2025 
Kaja Kvan Haugen (3. vara)        2024 – 2025   

                           



Regionstyret skal innstille 2 faste medlemmer for 2 år og 3 varamedlemmer for 1 år for Røddes 
generalforsamling 2025. Det skal også foreslås leder og nestleder.  
 
Vedtak: Regionadministrasjonen forespør de foreslåtte kandidatene. 
 

Sak 116/24 Forslag på kandidater til styret for Preg barnehager Risvollan AS                                     

I styreinstruksen for Preg barnehager Risvollan AS står det: 
«Styret for Preg Risvollan AS blir oppnevnt av styret for Preg barnehager AS etter forslag fra regionstyret i 
Midt-Norge. Styret skal ha 3 medlemmer og 2 varamedlemmer. Hvis det er ønskelig, kan antall medlemmer 
økes, etter avtale med konsernledelsen. Regionstyret og/eller regionens administrasjon bør være 
representert i styret. Styrets medlemmer og varamedlemmer blir valgt for en periode på 2 år.» 
I barnehagestyrer som er styre for mer enn en barnehage, har konsernet Preg barnehager AS i inneværende 
år valgt et styremedlem fra konsernet i tillegg til kandidatene som foreslås fra regionstyret. Styret for Preg 
barnehager Risvollan AS er også styre for Preg Åpen barnehage Risvollan AS, og konsernet valgte på GF 2024 
konsernleder Martin Vestøl til styremedlem for Preg barnehager Risvollan AS og for Preg Åpen barnehage 
Risvollan AS. Det er uavklart om denne ordningen fortsetter. 
Fast medlem:    Marit Kløve                                        2024 – 2026  

Solveig Veie                                       2024 – 2026  
Irene Sandberg Sæther                   2024 – 2025  
Martin Vestøl fra Preg barnehager AS 

Varamedlem:    Johanna Kristoffersen (1. vara)      2024 – 2026  
Gunn Magritt Danielsen (2. vara)  2024 – 2025  

 
Regionstyret skal foreslå 1 fast medlem for 2 år og 1 varamedlem for 2 år for generalforsamlingen 2025 i 
Preg barnehager Risvollan AS.  
 
Vedtak: Irene Sandberg Sæther foreslås som fast styremedlem i styret for Preg barnehager Risvollan AS i 
tiden mai 2025 – mai 2027. Gunn Magritt Danielsen foreslås som 2. vara for Preg barnehager Risvollan AS 
mai 2025 – mai 2027. 
 

Sak 117/24 Forslag på kandidater til styret for Preg Risvollan Åpen barnehage AS                             

I styreinstruksen for Preg barnehager Risvollan AS står det: 
«Styret for Preg Risvollan AS blir oppnevnt av styret for Preg barnehager AS etter forslag fra regionstyret i 
Midt-Norge. Styret skal ha 3 medlemmer og 2 varamedlemmer. Hvis det er ønskelig, kan antall medlemmer 
økes, etter avtale med konsernledelsen. Regionstyret og/eller regionens administrasjon bør være 
representert i styret. Styrets medlemmer og varamedlemmer blir valgt for en periode på 2 år.» 
I barnehagestyrer som er styre for mer enn en barnehage, har konsernet Preg barnehager AS i inneværende 
styreår valgt et styremedlem fra konsernet i tillegg til kandidatene som foreslås fra regionstyret. Styret for 
Preg Åpen barnehage Risvollan AS er også styre for Preg barnehager Risvollan, og konsernet valgte på GF 
2024 konsernleder Martin Vestøl til styremedlem for Preg barnehager Risvollan AS og for Preg Åpen 
barnehage Risvollan AS. Det er uavklart om denne ordningen fortsetter. 
 
Fast medlem:    Marit Kløve                                        2024 – 2026  

Solveig Veie                                       2024 – 2026  
Irene Sandberg Sæther                   2024 – 2025  
Martin Vestøl fra Preg barnehager AS 

Varamedlem:    Johanna Kristoffersen (1. vara)      2024 – 2026  
Gunn Magritt Danielsen (2. vara)  2024 – 2025  

 
Regionstyret skal foreslå 1 fast medlem for 2 år og 1 varamedlem for 2 år for generalforsamlingen 2025 i 
Preg Åpen barnehage Risvollan AS.  
 
Det arbeides nå med muligheter for fusjonering av Preg Risvollan Åpen barnehage AS og Preg Salem Åpen 
barnehage AS for å redusere kostnader til regnskap og revisjon. Det er pr. i dag uavklart hvilken styremodell 
som velges etter fusjoneringen. Dette vil trolig være avklart før neste regionstyremøte. 



Vedtak: Regionstyret avventer å foreslå styrekandidater til det er avklart om barnehagen blir fusjonert 
med Preg Salem åpen barnehage AS, og hvilken styremodell som da blir valgt.  
 

Sak 118/24 Forslag på kandidater til styret for Preg barnehager Åfjord AS                                        

I styreinstruksen for Preg barnehager Åfjord AS punkt 1.2. står det: 
«Styret for Preg Åfjord AS blir oppnevnt av styret for Preg barnehager AS etter forslag fra regionstyret i 
Midt-Norge. Styret skal ha 3 medlemmer og 2 varamedlemmer. Hvis det er ønskelig, kan antall medlemmer 
økes, etter avtale med konsernledelsen. Regionstyret og/eller regionens administrasjon bør være 
representert i styret. Styrets medlemmer og varamedlemmer blir valgt for en periode på 2 år.» 
 
Dagens styre består av:  
Fast medlem:    Helge Nilsen                                      2024 – 2026  

Elise Meling Kandal                          2024 – 2026  
Ragnar Bliksås                                   2024 – 2025  
Brit Hoås                                            2024 – 2025  

Varamedlem:    Knut Inge Blix Furuseth (1. vara)   2024 – 2025  
Øyvind Ugedal (2. vara)                  2024 – 2026  

 
Regionstyret skal foreslå 1-2 faste medlemmer for 2 år og 1 varamedlemmer for 2 år for 
generalforsamlingen 2025 i Preg barnehager Åfjord AS.  
 
Vedtak: Ragnar Bliksås og Brit Hoås foreslås som faste styremedlemmer i styret for Preg barnehager 
Åfjord AS i tiden mai 2025 – mai 2027. Knut Inge Blix Furuseth foreslås som 1. vara for Preg barnehager 
Åfjord AS mai 2025 – mai 2027. 
 
Sak 119/24 Referatsaker                                                                                                                                   

➢ Referat styremøte Rødde Fhs 21.10.24 
➢ Referat årsmøte Gjenbruken Orkanger 7.11.24 
➢ Referat styremøte Gjenbruken Stjørdal 18.11.24  
➢ Referat styremøte Gjenbruken Verdal 26.8.24, 16.9.24 og 18.11.24 
➢ Resultat 30.09.24 og 31.10.24 Gjenbruken Orkanger 
➢ Resultat 30.09.24 og 31.10.24 Gjenbruken Stjørdal 
➢ Resultat 30.09.24 og 31.10.24 Gjenbruken Trondheim 
➢ Resultat 30.09.24 og 31.10.24 Gjenbruken Verdal 

 

Vedtak: Referatene tas til orientering.  

 

Sak 120/24 Orienteringssaker                                                                                                                           

- Regnskap Midt-Norge 31.10.24: Regionbidrag: 1,2 mill, som er 87’ under budsjett og 476’ under 23 
- Gaver Midt-Norge pr 30.11.24: 7,7 millioner., som er 1 million under budsjett  
- Rapport fra julemessene  
- Ledersamling for leirstedene og regionen 4.11.24 
- Regionen arrangerer åpen fagdag med Marianne Brattgjerd og tema "Kjønnsideologiens inntog i 

samfunnet – Hva kan vi gjøre?" på Nardo bedehus 11.12.24 kl 14-18. Det er påmeldt 33 inkl ansatte  
- Hovedstyrets tydeliggjøring av valg til tilsynsråd 
- Styreleder på Val skoler, John Anders Elvrum, har trukket seg som styreleder 

 

Saksdokument: 
➢ Regnskap Midt-Norge pr 31.10.24 
➢ Notat fra ledersamling for leirstedene og regionen 4.11.24 

 

Vedtak: Orienteringene tas til etterretning.  

 

 

Referent Irene Sandberg Sæther 


